



食品安全管理体系认证证书

证书编号：197FSMS2500124

兹证明
北京金瀛商业有限公司

统一社会信用代码：91110105690818722Q

注册地址：北京市朝阳区高碑店乡高碑店村灌渠南侧

邮编：100000

经营地址：北京市朝阳区荣安街12号院10-11号一层百湾家园社区养老服务驿站

邮编：100000

管理体系符合

ISO 22000:2018《食品安全管理体系 食品链中各类组织的要求》标准要求

认证范围：

位于北京市朝阳区荣安街12号院10-11号一层百湾家园社区养老服务驿站北京金瀛商业有限公司水果、蔬菜、坚果(未加工)的销售

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2025年12月19日

有效期至：2028年12月18日



证书二维码

签发人：

认证机构：北京国标联合认证有限公司





Food safety management system Certificate

Registration No. 197FSMS2500124

This is to certify that

Beijing Jinying Commercial Co., Ltd

The social credit code: 91110105690818722Q

Registered Address: South side of Guanqu in Gaobeidian Village, Gaobeidian Township, Chaoyang District, Beijing

Audit Address: Baiwan Home Community Elderly Care Service Station, 1st Floor, No. 10-11, Building 12, Rong'an Street, Chaoyang District, Beijing

Which is in conformity with

ISO 22000:2018

Food safety management systems Requirements for any organization in the food chain

This certificate covers the following scope of

Beijing Jinying Commercial Co., Ltd. located at the first floor of the community elderly care service station of Baiwan Home Community, No. 10-11, Building 12, Rong'an Street, Chaoyang District, Beijing, sells fruits, vegetables and nuts (unprocessed)

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date: 2025-12-19

Expiration Date: 2028-12-18



Cert code

Issued by:

Huangyijun

Beijing International Standard United Certification Co.,Ltd.

